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Gun Engström, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen 
Jarl Karlsson, Hörselskadades förening Falkenberg 
Per Andersson, Synskadades riksförbund 
Angelica J:son Gren, Attention 
Helen lvarsson, Neuro Varberg-Falkenberg 

Lina Weetman, kanslichef 
Johan Ahlberg, utredningssekreterare 
Lina Österhult, sekreterare 
Katrin Håkansson, nämndtjänsteman Region Halland 
Maria Sjödahl, förvaltningschef kultur-, fritids- och teknikförvaltningen 
Linnea Severinson, byggprojektledare, kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen 
Andreas Mellstedt, byggprojektledare, kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen 
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TRÖINGESKOLAN
2022-04-20



Tröingedal



Bakgrund 
• Ny F-9 skola för fyra paralleller samt idrottshall med inriktning gymnastik på Tröingeberg i 

Falkenberg . Cirka 1000 elever och 200 personal 
• Skolbyggnad i 3 våningsplan uppdelad på 

3 byggnadskroppar
• En fristående idrottshall
• En stor utemiljö på skolans baksida

• Stortorg och matsalar i skolan samt idrottshallen
utformas för publikt ändamål

• Projektet pågår parallellt med detaljplan



Hur arbetar projektet med 
tillgänglighetsfrågor?
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Hur arbetar projektet med 
tillgänglighetsfrågor?
• Tillgänglighetsakunnig i projektet
• 3:e part granskning av tillgänglighetsfrågor och utlåtanden
• Projektets sakkunniga har även kollat på brister i Argus för lärdomar in i projektet
• Utöver utlåtande tas bilaga fram som redovisar hur projektet följer BBR-krav och 

vad som görs utöver ställda krav
• Tillgänglighetsgranskning inför byggnation samt inför slutbesked



Tillgänglighetsutlåtanden
• Utlåtande 1 tillgänglighet på planlösning – april 2022
- Redovisning av vilka regelverk som följs
- Tydligt dokumenterat hur projektet följer gällande regelverk
- Bilaga som redovisar mervärden i projektet m.a.p tillgänglighet. Helhetsbild av skolans utformning 

(planlösning) Ex korridorer, hissar, RWC/WC

- Utlåtande 2 tillgänglighet på hela projektet– juni 2022
- Redovisning av vilka regelverk som följs
- Tydligt dokumenterat hur projektet följer gällande regelverk
- Total rapport om projektets följsamhet inkl detaljer såsom konstrastmarkeringar, ledstråk m.m

 Ovan översänds till referensgrupp 



Processen framåt
• Skolans utformning klar juni 2022
• Bygglov augusti 2022
• Byggnation start november 2022

• Lyhörda mot erfarenheter och inspel men ej möjlighet att bemöta allt 
• Möte med referensgruppen bokas in tillsammans med sakkunnig i projektet för 

genomgång och hantering av frågor 



Svar på KFR:s frågor- 2022-04-20 
 

a. Sammanställning över kommunala lokaler där hörslinga/hjälpmedel 
finns 
 

• Stadshuset: Kommunstyrelsesalen/Hållbarheten, kommunfullmäktigesalen  
• Falkenbergs Idrottshall: Kragar  
• Argus: Aula  
• Mindre mötesrum  
• Klassrum  
• Söderskolan: Hörselskolan Hus E  
• Boken: Matsalar, Dagrum  
• Tallgläntan: Dagrum  
• Björkhaga: Stora Matsalen 

 
b. Uppdaterad adresslista över KFRR:s föreningar. 

Aktuell lista bifogas kallelsen, vänligen kontakta sekreteraren med eventuella justeringar. 
 

c. Finns det syn hörselinstruktör i Falkenberg? 
- Funktionsrättskonsulent. 

Funktionsrättslots: Har aldrig funnits i den kommunala verksamheten. Enligt uppgift så har det dock 
funnits en för länge sedan som var stationerad på gamla Tallgläntan tillsammans med rehab. Den togs 
bort innan 2013 och då hänvisade man till att det var Landstingets ansvar (vilket låter rimligt då detta 
ansvar i dagsläget ligger under regionens rehabansvar). 
 

d. Varför fungerar inte kallelse per brev 
Kansliavdelningen skickar kallelse enligt bifogad lista. Se punkt b ovan. 
 

e. Arvoden 
Ersättning enligt av kommunfullmäktige beslutade bestämmelser om ersättningar och 
arvoden till förtroendevalda i Falkenbergs kommun betalas ut till samtliga ledamöterna i rådet. I övrigt 
utgår inga ersättningar.  
Sekreteraren noterar närvaro vid mötet och rapporterar detta till HR-avdelningen som betalar ut arvode 
månanden efter mötet.  
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